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S
empre que parlem de Festa Major a Sant Adrià ho fem amb la mirada posada a la vida cultural de la ciutat. Amb la reducció del pressupost i les prioritats 
de la ciutat en altres partides (socials, especialment), els professionals municipals que han de crear any rere any la programació de Festa Major mereixen tot 
el nostre respecte. Fa unes edicions, alguns d’aquests professionals es van emprenyar una mica amb el nostre diari, perquè a l’editorial del número especial 
de festes vam escriure que el consistori havia mirat cap a les entitats adrianenques quan no tenia altre remei. Vaja, quan no hi havia diners per contractar 
gent de fora. Dit així pot semblar una mica fort, però és la sensació que vam tenir quan vam veure el programa. Ens van trucar i ens van dir que no era cert, 
que sempre havien comptat amb les entitats locals perquè formessin part del programa de Festa Major. Vist amb perspectiva, cal reconèixer que tenien raó. 
Els vells temps, amb artistes de renom fent concerts al camp del Col·legi Sagrat Cor o obres de teatre de gran èxit representades a la plaça de la Vila, ens 
feien mirar amb desgana la nova forma de tirar endavant les celebracions patronals. La voluntat d’aspirar a unes festes com les dels nostres veïns grans, 

amb artistes, grups i companyies teatrals molt coneguts ens entelava la vista quan, siguem realistes, som una ciutat petita, amb uns recursos limitats. Tenint clar això, més val 
aprofitar el nostre teixit associatiu per fer de la festa una celebració encara més adrianenca. Des de fa uns anys alguns dels concerts són de grups locals, els pregons els fan 
les entitats de la ciutat, associacions que també tenen un pes important en actes multitudinaris, com els festivals de balls a la plaça de la vila, sens dubtes una de les cites 
amb més afluència de públic de totes les festes. Parlant amb els pregoners i amb els grups musicals adrianencs que formen part del programa, es nota un cert orgull de poder 
participar i ser protagonista de les festes de casa seva. I això és un punt a favor. Tot i ser ciutat per dret propi des de fa més d’una dècada, tothom que hi viu a Sant Adrià sap 
que ben bé som un poble gran, on més o menys tothom es coneix, i tenir unes festes plenes d’actes tirats endavant per gent de casa, és el que toca. Tot i que estaria bé que 
el programa de Festa Major, els propers anys, fos una mica més atractiu, perquè els actes de sempre estan bé, però alguna novetat no estaria de menys.

El nostre diari, com cada any des de la seva fundació, edita aquest especial de Festa Major on donem la veu als protagonistes, a qui volem donar les gràcies per la seva 
col·laboració. Sobretot enguany, que celebrem els vint anys de vida, tot un èxit tenint en compte la realitat que vivim, amb tant mitjans de comunicació tancant portes per la 
crisi. Tot i que enguany hem tingut una competència inesperada amb l’especial que ha editat l’Ajuntament. Un especial que alguns veïns i veïnes ja ens han criticat pel seu 
format. Sembla que era més pràctic els d’anys anteriors, més petit. Això va per barris. Res més, que passin una bona Festa Major. Ens veurem pels carrers!        
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«Sempre aspirem estar a dalt sense renunciar a res»
Nascut a Quintanar 

del Rey (Conca), va arri-
bar a Sant Adrià amb 
cinc anys. Aquí ha fet la 
seva vida, tant professio-
nal com personal. Ángel 
Bustamante va desco-
brir quan tenia 14 anys 
l’handbol. Ell va ser un 
dels fundadors del primer 
equip d’aquest esport a 
la ciutat. Després de 28 
anys com a president, 
dels 54 anys d’història 
del club, el proper diven-
dres serà l’encarregat de 
llegir el pregó de Festa 
Major. Repassem amb ell 
els èxits i la filosofia del 
club a què ha dedicat una 
part molt important de la 
seva vida.    

Pregunta. Expliqui’ns 
com van ser els primers 
anys del club.

R. Va començar al 
voltant de les OJE (Or-
ganización Juvenil Espa-
ñola), on hi havia sempre 
una secció esportiva. 
D’handbol només hi havia 
dos, una a Badalona i una 
altra a Poble Nou, i un 
company que havia jugat 
handbol a l’escola va pen-
sar que seria bona idea, 
perquè la majoria ja feien 
futbol. Vam estar dos 
anys dins l’organització 
fins que el 1962 vam 
fundar el club.  

P. Es pot dir que els 
anys daurats del club van 

arribar amb la vinculació 
amb el Barça?  

R. No, això va ser una 
coincidència. Els millors 
anys van ser a partir del 
1992, quan vam fitxar 
el jugador iugoslau Mu-
hamed Memic, Chepo li 
deiem. El va portar Manel 
Paretas, que gestionava el 
Marina Besòs. Quan va 
començar la guerra dels 
Balcans ell estava jugant 
a l’Eibar, i ja no va poder 
tornar al seu país.     

P. Amb l’arribada de 
Chepo, que va ser cam-
pió del món i subcampió 
olímpic amb la seva se-
lecció, va pujar el nivell 
de l’equip. 

R. Sí. Des del 1992 
vam pujar dos anys se-
guits, vam jugar a Nacio-
nal, a la Divisió d’Honor. I 
llavors va venir el conveni 
amb el Barça, però va ser 
una conseqüència dels 
bons resultats. Necessi-
taven una categoria, que 
la podien haver fet ells 
perfectament, però no 
ho van fer per motius x, 
i ens vam vincular a ells. 
Però va ser un miratge. 
No ens va aportar res ni 
a ells ni a nosaltres. Ens 
vam mantenir quatre anys 
a Divisió d’Honor B amb 
un cost mínim, perquè 
ells sufragaven part de 
les despeses i aportaven 
alguns jugadors. Però es-

tàvem una mica lligats.     
P. I quan es va acabar 

la vinculació?   
R. No vam poder con-

tinuar a Divisió d’Honor 
perquè teníem moltes des-
peses. Imagina’t, teníem 
sis jugadors del Barça de 
primera línia, que després 
han jugat amb la selecció 
i a grans clubs, com Víctor 
Tomàs, Manuel Sierra, Ion 
Belaustegui.

Llavors vam fer la 
fusió amb el Sant Martí. 

Ells tenien alguns equips i 
nosaltres uns altres. Vam 
treballar molt bé la cante-
ra, i a més de tenir escola 
ens venien jugadors ja 
formats pel prestigi que 
té el club. A partir de la 
fusió vam formar equips 
potents i vam aconseguir 
dues vegades l’ascens a 
Divisió d’Honor B però 
vam haver de renunciar 
per falta de pressupost.  

P. Encara és impossi-
ble aconseguir els diners 

per jugar en aquesta ca-
tegoria?   

R. Impossible no. Fa 
dos anys ens faltaven uns 
60.000 euros. Aquest 
any que hem tornat a 
anar a les fases d’ascens 
ja els teníem coberts amb 
patrocini privat, però no 
vam aconseguir l’ascens. 
Així que, en principi, si 
aconseguim una altra ve-
gada l’ascens ja tindríem 
el pressupost cobert. 

P. Teniu la seu i en-

treneu al Poliesportiu 
del Besòs, però jugueu 
els partits a La Verneda, 
per què?   

R. Això és una de les 
incongruències d’aquest 
municipi. Van fer refor-
mes al Besòs, van po-
sar parquet i no sé si 
l’ajuntament o els ges-
tors de la instal·lació no 
deixen utilitzar resina 
perquè embruta el par-
quet. Amb la qual cosa 
no es pot jugar, perquè 
la resina és el que fan 
servir els jugadors, aquí i 
a tot el món, per agafar 
la pilota i que no rellisqui. 
Hem parlat amb la fede-
ració, amb l’ajuntament, 
però res. I ja portem així 
quatre anys.    

P. Com es presenta 
aquesta temporada?   

R .  Hem canv i a t 
l’entrenador i hi ha hagut 
dues baixes importants. 
Però també tenim unes 
altes, jugadors amb expe-
riència. Veurem com va.

P. Tenen en ment un 
altre cop l’ascens?   

R. Nosaltres sempre 
aspirem a estar a dalt 
sense renunciar a res. 

MS

Pregoner de la Festa Major 2015. Entrevista a Ángel Bustamante, president del Club Handbol Sant Martí Adrianenc. 

Entrevista completa:

MÉS DE 50 ANYS AL VOSTRE SERVEI
Cafeteria - Venda de Café - Pastisseria Artesanal

Avda. Catalunya nº 24 - Sant Adrià de 
Besòs - Tel. 93 462 28 33

Us desitgem una Festa Major 
i us esperem al nostre bar 

de la Plaça de la Vila!    

 c. Besòs, 7, baixos, dreta. 08930. Sant Adrià de Besòs
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«Falten grups de rock en català i el suport dels 
mitjans de comunicació»

Entrevista al grup Okey OK, que actuarà a la Plaça de la Vila a les 22.30 hores.

Pregunta. Per què el 
nom d’Okey OK? 

Resposta. Volíem un 
nom internacional, fàcil 
de recordar, fresc, i des-
prés de moltes propostes 
vam acabar decidint-nos 
per Okey OK. 

P. Expliqueu-me la 
història del grup. Qui el 
forma part, quan es va 
crear i per què? 

R. Okey OK va co-
mençar com una banda 
d’institut on ens reuníem 
els amics per tocar ver-
sions dels nostres grups 
preferits. Era cap al 2010. 
Mica en mica, vam anar 
veient que a la gent li 
agradava i ens ho vam 
prendre cada cop més se-
riosament fins arribar on 
som ara. Okey OK som en 

Marc Montserrat com a 
cantant i guitarra, l’Arnau 
Orriols com a baixista i 
cantant i en Jaume Cae-
lles, com a bateria.

P. Com definiríeu la 
vostra música? 

R. Enèrgica, moderna 
i contundent. Intentem 
fer el que es fa, sobretot, 
als Estats Units però en 
català. 

P. De què parlen les 
vostres cançons? 

R. De canvis, de la 
vida, de trobar-se a un 
mateix, decisions, amor, 
sexe, una mica un resum 
de les inquietuds de la 
gent de la nostre edat.

P. El vostre darrer 
disc es diu “Karma”. Què 
espereu del futur?

R. Una mica li vam 
posar aquest nom justa-
ment perquè tot aquest 
treball que hem fet amb 
“Karma” tingui els seus 
fruits en un futur. Toca 
treballar i en tenim moltes 
ganes.

P. Hi ha algun festival 

on us agradaria molt po-
der actuar?

R. A nivell català ens 
agradaria tocar al Ca-
net Rock segurament, 
tot i que n’hi ha molts 
d’interessants i que ens 
agradaria tocar. A nivell 
internacionals ens encan-
taria algun dia formar part 
de Warped Tour i tenir 
la possibilitat d’explorar 
terres americanes. Però 
això ja és somiar molt 
gran, jajaja.

P. Com veieu el pa-
norama de la música 
catalana?

R. Sembla que ara 
hi ha molts grups que 

opten pel català i això és 
molt bo. Sí que trobem 
que falten grups de rock, 
i suport dels mitjans a 
aquests grups.

P. Què poden esperar 
els adrianencs/ques del 
vostre concert del 5 de 
setembre a la plaça de 
la Vila?

R. Molta energia, fes-
ta, diversió i rock! 

OKEY OK

Entrevista completa:

Local Social: Ateneu Adrianenc
C. Andreu Vidal, 7. Sant Adrià de Besós (08930)

 
La Penya Espanyolista felicita 

a tots els adrianencs 
i en especial als seus socis.

BONA FESTA
MAJOR 2015!
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«Ens sentim realitzats quan percebem que allò 
que hem ofert fa sentir bé a la gent»

Entrevista a la companyia de circ Els Herrerita, que actuarà a la Plaça de la Vila a les 18.30 hores.

Pregunta. Expliqueu-
me la història de Els He-
rrerita. Per què aquest 
nom, qui en forma part 
i quan i per què es va 
crear? 

Resposta. Los Herre-
rita som una companyia 
formada per tres mem-
bres. De fet som tres 
amics que cap a finals 
dels 90 coincidíem un pa-
rell de tardes a la setmana 
a l´Ateneu Popular de 9 
Barris a Barcelona on hi 
havia un espai de trobada 
i pràctica comunitària. 
Cadascú feia la seva  fins 
que cap al 2002-2003 i 
degut a una feina vam 
començar a preparar una 
coseta. Aquest va ser el 
desencadenant perquè la 
nostra relació comencés 
a ser més regular i vam 
acabar de forma natural i 
gairebé sense decidir-ho 
compartint un projecte 
comú. 

P. Quina és la filosofia 
del vostre grup? 

R. No sé si tenim 
cap filosofía o què és el 
que realment es vol sa-
ber quan et fan aquesta 
pregunta. Només sabem 
que ens agrada la feina 
que fem, que estimem 
el nostre ofici, que inten-
tem transmetre la nostra 

passió, que ens agrada 
el contacte amb la gent i 
que ens sentim realitzats 
quan percebem que allò 
que hem ofert fa sentir bé 
a la gent encara que sigui 
per a uns instants.

P. Què us diferencia 
de la resta de grups de 
circ? 

R. Nosaltres bàsi-

cament som malaba-
ristes i monociclistes. 
Altres companyies ba-
rregen més disciplines  
en els seus especta-
cles (acrobacia,mástil 
xinès,equilibris,trapezi…). 
A tot això cal sumar-hi 
que el carácter d´un grup 
el forma la suma de per-
sonalitats que l´integren; 

per això no hi ha dues 
companyies iguals. 

P. A més dels espec-
tacles teniu una vessant 
educativa amb tallers de 
circ. Parleu-me una mica 
d’ells. 

R. Ja fa un bon gra-
pat d´anys que combi-
nem les actuacions amb 
les classes de circ per a 

infants i joves. Els tres 
estem com a “profes” a 
l´Escola Infantil de Circ 
de l´Ateneu de 9 Barris 
on  gairebé 100 nens i 
nenes venen durant la 
setmana a aprendre i ju-
gar fent circ. A més pun-
tualment també anem a 
escoles,instituts,centres 
cívics,festes majors … on 
traslladem tots els mate-
rials que tenim a l´escola  
perquè la gent ho tingui a 
l´abast i ho pugui provar 
i jugar.

P. Els infants tenen 
més intel·ligència emoci-
nal que els adults?

R. No ho sé. Sovint 
davant una mateixa cosa 
els ulls d´un infant en 
fan una lectura i els de 
l´adult una altra. El que 
sé és que l´adult sovint 
necessitaria tornar a co-
nectar amb aquella mira-
da que tots havíem tingut 
quan érem nens. Una 
mirada més neta, sense 
tants prejudicis,menys 
complicada.

P. Quin espectacle 
portareu a la plaça de la 
Vila el proper 6 de set-
embre?  

R. “The Flamingos”, 
una historia de dos ar-
tistas consagrats que 
durant la funció es veu-

ran superats pel talent i 
la complicitat que el seu 
ajudant estableix amb el 
públic i que els deixarà en 
evidencia.

P. Com espereu que 
us rebi el públic adria-
nenc?

R. Esperem que amb 
ganes de deixar-se sor-
prendre per la nostra 
proposta.

P. Què li dirieu als 
adrianencs/adrianenques 
perquè vagin a veure el 
vostre espectacle?

R. Que l´espectacle 
forma part dels actes de 
la Festa Major i aquestes 
són unes dates especials 
del calendari. Són dies 
per viure´ls al carrer i 
gaudir-los amb amics i 
familia. Que s´acostina 
veure´l que segur que 
ens ho passarem bé. I 
per qui no estigui molt 
convençut i tingui dubtes 
li diría el que diu un bon 
amic : que quan no hi ha 
res a perdre sempre es 
pot guanyar alguna cosa 
(què tal un somriure?).

ELS HERRERITA

Entrevista completa:

Bona Festa Major 15!

www.clubbillarsantadria.com
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«Les havaneres no són un món masclista, 
són un món masculí»

Entrevista al grup d’havaneres Les Anxovetes, que actuarà a la Plaça de l’Església, a partir de les 19 hores

Pregunta. Expliqueu-
me la història del grup. 
Qui hi forma part, quan 
es va crear i per què? 

Resposta. L’estiu del 
2013, la Tona Gafarot 
(l’anxoveta que fa les 
veus greus) estava al 
sofà de casa seva mirant 
per la televisió la cantada 
d’havaneres de Calella 
amb la seva mare i el seu 
germà, i de sobte va dir, 
tot fent broma, que faria 
un grup d’havaneres en 
femení. Acte seguit de 
dir-ho, va començar a 
pensar seriosament que 
allò no es podia quedar en 
una broma i que ho havia 
de fer realitat. I així va 
ser! Es va posar en con-
tacte amb la Montse i la 
Marta (que les coneixia, 
però en aquell moment no 
tenien gaire relació) i els 
hi va fer la proposta. Va 
pensar en elles perquè, 
en ocasions anteriors, 
havien parlat que volien 
començar un projecte 
de veus femenines, però 
encara no tenien clar com 
enfocar-ho. Llavors, quan 
a la Tona se li va acudir fer 
un grup d’havaneres, de 
seguida ja va saber amb 
qui havia de contactar per 

a formar-lo.
El grup el formen 

la Montse Ferrermoner 
(veus agudes i mitges), la 
Marta Pérez (veus agudes 
i mitges), la Tona Gafarot 
(veus greus) i en Xicu 
Rovira, el guitarrista, que 
és el “seitó” del grup.

   P. Per què el nom de 
“Les Anxovetes”?

R. Perquè aquest 
mateix dia que la Tona 
mirava la televisió, just 
després que digués que 
faria un grup d’havaneres 
en femení, el seu germà 
li va dir -també mig bro-
mejant- que ja ens havia 
trobat un nom: Les Anxo-
vetes! I quan li va dir, no 
ho va dubtar ni un segon: 
havia de ser aquell! Va ser 
tot molt ràpid i espontani 
i amb qüestió de cinc 
minuts ja teníem la idea 
i el nom.

P. Què us diferencia 
de la resta de formacions 
d’havaneres, a part que 
sou tot dones?

R. Pensem que una 
de les coses que ens ca-
racteritza és la sonoritat 
que tenim i la manera 
com interpretem les ha-
vaneres: sense abando-
nar mai l’essència de 

l’havanera, a totes tres 
ens surt una interpretació 
senzilla, planera, de la 
qual en som conscients i 
ens agrada que sigui així. 
A més, el fet que totes les 
veus siguin femenines fa 
que el propi so, per si sol, 
ja sigui diferent i tingui 
diversos matisos. Pel què 
fa als arranjaments, en 
Xicu mira de mantenir el 
so clàssic de l’havanera 
però incorporant petits 
detalls en els quals s’hi 
poden entreveure tocs 
de rumba i de jazz. En 
cançons puntuals, també 
s’hi poden trobar aires de 
folk americà, com el cas 
de “El Canó de Palamós” 
o de la sonoritat pròpia 
de les bandes vocals 
americanes de l’època 
dels seixanta com els 
Platters, com passa en el 
tema “Tornaré”.

P. Les havaneres són 
un món molt masclista? 
Com heu estat rebudes?

R. Les havaneres no 
són un món masclista: 
són un món masculí. 
Masclista té connota-
cions negatives, però 
masculí és un fet objec-
tiu: només cal mirar el 
nombre d’homes i de do-

nes que hi ha en els grups 
d’havaneres. És important 
distingir aquests dos ter-
mes. I no, no trobem que 
sigui un món masclista, 
perquè si fos així, crec 
que a aquestes alçades ja 
ho haguéssim notat. I la 
veritat és que hem tingut 
una gran rebuda per part 
de tots els professionals 
de l’havanera i pel públic 
en general, sempre amb 
molt de respecte i sense 
entrar en clixés.

P. Què poden esperar 
els adrianencs/ques del 
vostre concert del 7 de 

setembre a la plaça de 
l’Església?

R. Poden esperar mo-
ments de molta tendresa 
i delicadesa, moments 
desenfadats i divertits, 
moments de concentració 
i moments de disbauxa. 
Poden esperar un concert 
variat, però sense sortir 
del repertori d’havaneres 
clàssiques i tradicionals, a 
excepció del primer tema 
que interpretarem, que 
no té res a veure amb 
l’havanera.

P. Quins projectes de 
futur teniu?

R. Seguir cantant, se-
guir gravant discos, seguir 
donant-nos a conèixer, 
seguir creixent, seguir 
proposant, seguir apos-
tant, seguir coneixent 
gent… i sobretot, seguir 
gaudint d’aquesta aven-
tura, tal com l’estem 
gaudint ara.

LES ANXOVETES

Entrevista completa:

Sant Adrià Consulting

Tel.  93 462 70 16 - 93 462 01 36
Fax 93 381 54 50

Av. Catalunya, 77  
08930-Sant Adrià de Besòs Barcelona-España

FISCAL CONTABLE LABORAL 
JURÍDICO SEGUROS
GESTIONES INMOBILIARIAS

 EXTRANJERÍA

w w w . s a n t a d r i a c o n s u l t i n g . c o m



Desitja a tot Sant Adrià
una Bona Festa Major 2015



12
Àrea Besòs 

Especial Festa Major 2015
Del 4 al 8 de setembre

«El circ està considerat encara com una art 
menor, per això no en podem veure gaire»

Entrevista al grup d’animació Katraska, que actuarà a la Plaça Guillermo Vidaña a les 18 hores.

Pregunta. Expliqueu-
me la història de Katras-
ka. Per què aquest nom, 
qui en forma part i quan 
i per què es va crear? 

Resposta. Katraska és 
el nom de la companyia. 
Té una història una mica 
llarga, el mot originària-
ment ve d’Argentina, on 
es fa servir per dir-li a 
algú que és un “patós”. 
En realitat vol dir “cagada 
tras cagada”. 

La companyia actua 
sota el nom de KATRAS-
KA des del 1993, que 
en Ton Mutané va actuar 
per primera vegada amb 

aquest pseudonim, en la 
Marató de l’Espectacle. 
Al principi estava formada 
per una sola persona, i 
després es van anar in-
corporant altres artistes. 

P. Quina és la filosofia 
del vostre grup?  

R. Fer imaginar i 
fer riure a l’espectador. 
Sorprendre’l fent servir un 
llenguatge senzill, visual i 
impactant. Aconseguir 
transmetre emocions, i 
intentar posar un granet 
de sorra per fer el món 
un lloc més bonic. I fer la 
feina ben feta.

P. Què us diferen-

cia de la resta de grups 
d’animació? 

R. Fem espectacles 
de circ, clown i teatre ges-
tual. La manera d’encarar 
la realitat, ratllant el su-
rrealisme i l’absurd. La 
creació d’un llenguatge 
peculiar, que arriba di-
rectament a l’inconscient 
de l’espectador. El fet de 
tenir el gest com a eina 
principal de comunicació 
ens fa diferents.

Els nostres especta-
cles es caracteritzen per 
una trama senzilla, però 
una complicada resolu-
ció. Aparells estrafolaris i 

relacions impossibles.
P. Tal i com està el 

món, no teniu a vegades 
ganes de deixar els ges-
tos i posar-vos a cridar a 
més d’un? 

R. Una imatge val més 
que mil paraules, diuen... 
Al final de les actuacions 
normalment dic: “sobre-
tot nens i nenes, quan 
sigueu grans canvieu el 
món i que el món no us 
canviï a vosaltres!”,  i els 
pares aplaudeixen. Crec 
que els nens no entenen 
gaire que els dic, però 
confio que alguna cosa 
queda...!!! 

P. Es tracta bé al nos-

tre país el circ? Sembla 
que encara no ens ho 
prenem seriosament. 

R. El circ està con-
siderat encara com una 
art menor, per això no 
en podem veure gaire, i 
generalment al carrer o en 
alguna carpa de circ tra-
dicional. Però els teatres 
encara estan molt tancats 
a oferir espectacles de 
circ. Hi ha pocs ajuts i 
poques produccions. Però 
en canvi, hi ha professio-
nals molt bons i amb molt 
bon nivell.

P. Quin espectacle 
portareu a la plaça Gui-
llermo Vidaña el proper 

7 de setembre? 
R. Farem l’espectacle 

LOWCOSt. Un concert 
lowcost, dut a terme per 
pallassos lowcos, que 
tenen una intel·ligència 
lowcost. Tot plegat amb 
una bona dosis de circ i 
d’humor!

 

KATRASKA

Entrevista completa:
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Us desitja Bona Festa Major!
Maragall, 18 - 08930 Sant Adrià de Besòs 

Tel. 93 462 18 56

www.penyabarcelonistasantadria.com

«Per veure el que és ser friki s’ha de venir a un 
assaig de Vader Retro»

Entrevista al grup Vader Retro, que actuarà a la Plaça de la Vila a les 22.30 hores.

Pregunta. Per què el 
nom de Vader Retro? 

Resposta. És un joc 
de paraules entre Darth 
Vader, i l’expressió Vade 
Retro... A més com el 
nostre repertori és molt 
vintage, el concepte Retro 
ens va molt. 

P. Expliqueu-me la 
història del grup. Qui el 
forma part, quan es va 
crear i per què? 

R. El grup porta en 
projecte un munt d’anys, 
el que passa es que no-
saltres per compromisos 
amb altres grups i pro-
jectes mai hem pogut 
dedicar-nos a fer-lo una 
realitat. Fins fa un any i 
mig... La idea era agafar 
un bon grapat de clàssics 
del “cancionero popular 
iberico” grans hits atem-
porals dels 50,60 i 70 (I 
potser algun dels 80) i 
convertir-los en rock and 
roll. Teníem la sensació 
que això es convertiria en 
un repertori imparable. I 
la veritat és que funciona 
molt bé. El grup el formen 
5 impresentables amb 
camises hawaianes i amb 
un morro impressionant.

P. La vostra imatge 
és una barreja de Darth 
Vader i els “comecocos”. 
Com va sorgir la idea? 

R. Doncs una mica el 
tema del nom del grup i 
el concepte de Vintage, 
Comecocos es l’inici dels 
videojocs, Star Wars és 
l’inici del cinema bloc-
kbusters, i tot evolucio-
na... Nosaltres hem anat 
a l’inici del èxit musical i 
l’hem fet evolucionar cap 
al rock actual.

P. Ser friki és una 
manera de viure? Per vo-
saltres que és ser friki?

R. El nostre guitarra, 
el senyor Gil, que és un 

tipus seriós i gens friki, 
sempre diu que per veure 
el que és ser friki s’ha de 
venir a un assaig de Vader 
Retro i viure-ho, nosaltres 
discutint a tope sobre 
conceptes com... Perquè 
Leonardo Dicaprio no flo-
ta en Titànic?, Hi havia 
prou espai a la fusta i ella 
era molt comodona? Qui-
na quantitat de gent del 
servei civil va morir a “La 
Estrella de la muerte”? És 
veritat que Keith Richards 
esnifa les cendres del seu 

pare? Són temes que do-
nen molt joc.

P. Com definiríeu la 
vostra música? Perquè 
dieu que feu música per 
a divorcis, desnonaments 
i velatoris.?

R. La nostra música 
és exactament el mateix 
que la de “Bodas bautizos 
y comuniones” Però a 
l’inrevés.

P. Quins referents 
musicals teniu?  

R. El nostre princi-
pal referent es Fernando 

Esteso i el seu disc “La 
Ramona” nº1 durant mol-
tes setmanes a totes les 
benzineres d’espanya. Un 
clàssic.

P. Teniu alguna cançó 
pròpia o feu només ver-
sions?  

R. Les tenim ama-
gades perque ningú les 
senti. Són un secret, i mai 
toquem res nostre.

P. Es pot viure de la 
música avui en dia?  

R. Si et dius Alejan-
dro Sanz o David Bisbal 

sí. Si toques Rockandroll 
i et dius Fito o Extremo-
duro també, la resta fem 
això perquè ens encanta, 
però només cobrim una 
mica de despeses... 

P. Què poden esperar 
els adrianencs/ques del 
vostre concert del 7 de 
setembre a la plaça de 
la Vila?

R. Esperem Festa sal-
vatge i també esperem 
que vinguin els nostres 
pares, per que som un 
grup molt familiar. També 
esperem que gaudiu del 
concert tant com nosal-
tres gaudim tocant.

P. Com espereu que 
us rebi el públic adria-
nenc? Teniu músics de 
casa, això serà un punt a 
favor, no?

R. Esperem que ens 
rebin amb amor. Jo crec 
que jugar a casa sempre 
dóna el fua. L’extra. 

P. Què li dirieu a la 
gent perquè anés a veure 
el vostre concert?

R. Veniu. Que no us 
l’expliquin.

FERRAN DESCARREGA

Entrevista completa:

PLAÇA MACIÀ, 6-9 - SANT ADRIÀ DE BESÒS - 08930
TEL. 93 462 62 07 

    BOCADILLERIA       CERVECERIA
      CREPPERIA          PIZZERIA

Bona 

Festa Major 15!
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Plaça de la Vila, 11, entlo., 3ª 
08930 - SANT ADRIÀ DE BESÒS

Tels. 934.62.27.21 / 934.62.08.07 Fax. 933.81.25.48 

Manuel 
AMAYA 
BRAVO

Agente de la Propiedad 
Inmobiliaria

Perito Industrial
Perito Tasador

Administrador de Fincas

Locales en Alquiler - Pisos en Venta

Mariscal Cabanes, 46-48 
Local (Zona Artigas). Dos puer-
tas dan a la calle. Una de las puertas 
tiene entrada peatones; Pavimento 
terrazo; Un aseo; Altura del Local 5,50 
metros;  220,40 metros planta; 156 
metros altillo, adaptado para despa-
chos, con divisiones. Ventanas de 
celosia de vidrio, a la calle. 

Mariscal Cabanes 20-22 
Local  138,48 m  (Zona Arti-
gas).  Una puerta; El pavimento es 
de cemento no tiene terrazo; Un aseo.

Bogatell, 58. Local Uno. 
100 m. 2  puertas; Aseo; El local es 
un poco irregular. 

Villar, 85. Local. 123,50m. 
Local y sótano, comunicado por una 
rampa; 1 puerta; Tiene puerta con sali-
da al vestíbulo.

En Sant Adrià Besós
Juan Fivaller, 10. Local      

193m.

En Badalona disponemos 
de varios entresuelos comer-
ciales

Guasch, 4. Local. 900 m. 
(Badalona). Dos puertas, una 
basculante y otra peatonal. 
Más de 5 m. de altura  

ROCÍO HUERTAS

Us esperem a la caseta de Festa 
Major del PSC a la Rambleta amb 

el millor ambient, música, 
entrepans i begudes!

J
a fa temps la nostra Agrupació es va proposar recuperar imatges 
antigues del nostre poble. Des de fa uns anys durant els dies de 
la Festa Major hem fet l’exposició d’aquestes fotografies, fruit de 
la recerca iniciada temps abans i que han obtingut un gran èxit 
de visitants.
Enguany presentem la dissetena edició i novament hem tornat a 
conseguir un bon nombre d’imatges inèdites referides a la vida de 
la nostra ciutat. Aquesta exposició que visitareu està composada 

per una gran varietat de temes que esperem que us plaurà de poder veure.
Volem remarcar que aquesta exposició no hagués estat possible sense la 
col·laboració inestimable de l’Arxiu Municipal i de les persones que al seu dia van 
cedir aquestes imatges. A tots ells els hi agraïm molt sincerament el seu altruisme. 
Aquestes persones són: J. Llandrich, R. Vilardell, A. Megias, S. Gol, J. Escala, A. 
Vergara, M. Bachs, M. Tuneu, C. Paz, C. Rocabayera, J.M. Ricart, M. Fombuena, 
Ll. Salvadó i C. Cogollos.
La inauguració de l’exposició es durà a terme el proper dijous, 2 de setembre, a 
les 20 hores a la seu de l’Agrupació (c. Dr. Barraquer, 6, baixos). La mostra es 
podrà visitar fins el 24 de setembre de dilluns a dijous de 19 a 21 hores, a més 
del divendres 4 i el dissabte 5 de setembre a les mateixes hores.
Si disposeu de fotografies o negatius antics de Sant Adrià, us preguem ens els feu arribar a la nostra Agrupació. Farem ampliacions similars a aquestes que veureu, 
us les retornarem el més aviat possible i seran exposades durant la Festa Major de l’any vinent.

BARNABITAS

Arriba la dissetena exposició de fotografies de 
Sant Adrià antic

El pont de la Carretera Nacional partit per una riuada. Any 1936.

Us desitgem bona 
Festa Major 2015!






